



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: <http://seksswk.edu.hk>

Parents' Letter No. 9

15 January 2026

Dear Parents/Guardians,

S6 Mock Examination, S6 Class Photos and Team Photos 2025-2026, PTA cum HE Interest Class and PTA Barbeque Gathering

Please be informed of the following matters:

1. S6 Mock Examination 2025/2026

The S6 Mock Examination will begin on 29 January 2026 (Thursday) and end on 12 February 2026 (Thursday). A copy of the Mock Examination Timetable and Examination Instructions are attached for all S6 students for reference.

Parents/guardians of S6 students are requested to remind their child/ward to prepare well for the examination and do serious revision. Students should also check the examination timetable carefully and observe the examination regulations.

For any enquiries regarding the Mock Examination, please contact Mr. LO Wai-hung (Internal Exam i/c) at 2576 1871.

2. S6 Class Photos and Team Photos 2025/2026

S6 Class photos and Team photos are ready. Please place your order via another e-notice entitled "Class Photos and Team Photos 2025-2026 (S6)".

Please place your order on or before 18 January 2026 (Sunday). The order will be complete after payment via AlipayHK. Payments after 18 January 2026 (Sunday) will not be accepted.

For any enquiries, please contact Mr. FONG Kwan-fu at 2576 1871.

3. PTA cum HE Interest Class (Parent-Child Chinese New Year Rice Cake Workshop)

We warmly invite all parents to join our Parent-Child Chinese New Year Rice Cake Workshop! Parents, teachers, and students will come together to make a traditional festive treat — Coconut Chinese New Year Rice Cake (Nian Gao). The event is limited to 20 participants and registration will be on a first-come, first-served basis.

We look forward to your enthusiastic participation! Details are as follows:

Venue: HE Room (309)

Date: 29 Jan 2026 (Thursday)

Time: 3:30-4:30pm

Link: <https://forms.gle/2Rz4CqECuj46hDS36>



Interested parents please complete the Google form before 20 Jan 2026 11:59 pm via the link or by scanning the QR code. If you are successfully enrolled, you will receive a note through your child. Only those with confirmation would be able to attend the class.

For enquiries, please contact Ms. Poon Shuk Yuen at 2576 1871.

4. PTA Barbeque Gathering

The annual PTA Barbeque aims to foster home-school cooperation and enhance communication among parents, teachers, and alumni. Join us for a delightful barbeque gathering right after the S6 Graduation Ceremony, organized by our school and PTA!

Details:

Date: 5th March 2026 (Thursday)

Time: 4:30 PM - 6:30 PM

Location: School Ground

- Open to all parents, students, and teachers.
- Students must be accompanied by their parents or legal guardians.
- A letter and reply slip will be issued with Parent Letter No. 10 by early February 2026.

We look forward to your participation in this parent and school communication-building event!

Yours faithfully,



LEE Tung-ching
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二五至二零二六年度第九號家長信撮要（詳情請參閱英文版）

2026年1月15日

各位家長/監護人：

1. 中六畢業試

本學年中六畢業試訂於2025年1月29日(星期四)至2月12日(星期四)舉行，考試時間表已隨本家長信附上。請家長參閱考試時間表及考生須知，並請督促 貴子弟勤加溫習，以爭取優良成績。

對於中六級畢業試的安排，如有任何查詢，可致電2576 1871向校內考試組盧偉鴻老師查詢。

2. 中六級班級相片及團隊相片(2025-2026)訂購

中六級班級相片及團隊相片現接受訂購。請透過另一份電子通告(英文版)（「2025-2026年度班級相片及團隊相片(中六)」）進行訂購。

請於2026年1月18日（星期日）或之前提交訂單，並透過支付寶(香港)完成付款。2026年1月18日（星期日）之後的付款將不被接受。

如有任何查詢，請致電2576 1871與方鈞富老師聯絡。

3. 家長教師會及家政科聯合舉辦—親子賀年年糕興趣班

歡迎各位家長抽空到校參與我們的親子賀年年糕興趣班！屆時家長、老師和同學們一起製作中國傳統年食品—椰汁年糕。本次活動採取先到先得的方式（限20名參與者）。由我們經驗豐富的家政科老師帶領，參與者可以將親手製作的年糕帶回家與家人分享。希望各位踴躍參與！

地點：本校家政室（309室）

日期：29/1/2026（星期四）

時間：下午3:30-4:30

連結：<https://forms.gle/2Rz4CqECuj46hDS36>



有興趣的家長請在2026年1月20日晚上11:59之前，點擊連結或掃描二維碼填寫Google表格。若成功報名，將會收到個別通知。

如有任何查詢可致電25761871與潘淑婉老師聯絡。

4. 燒烤同樂日

為促進家校合作和加強家長、教師和校友之間的溝通，學校和家長教師會將於 2026 年 3 月 5 日聯合舉辦燒烤同樂日，聚會將在六年級畢業典禮結束後隨即舉行，歡迎您參加！活動詳情如下：

日期：2025 年 3 月 5 日（星期四）

時間：下午 4 時 30 分 至 6 時 30 分

地點：本校校舍

- 所有家長、學生和教師均可參加。
- 學生必須由家長或法定監護人陪同。
- 回條將於 2 月初隨家長信函第 10 號一併發出。

我們期待您的參與，共同促進家校溝通！

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。

S6 Mock Examination Timetable 2025/2026

Date	Time	Subject & Venue		
29.1.26 Thursday	8:30am – 10:00am	ENG (1: Reading) (Hall)		
	10:30am – 12:30pm	ENG (2: Writing) (Hall)		
30.1.26 Friday	8:30am – 10:00am	CHIN (1) (Hall)		
	10:30am – 12:45pm	CHIN (2) (Hall)		
2.2.26 Monday	8:30am – 10:30am	CS (Hall)		
	After 11:00am	@S6 English Oral Examination (Waiting Room 301; Exam Room 305, 405, 406)		
3.2.26 Tuesday	8:30am – 10:30am	#ENG (3: Listening) (Hall)		
	After 11:15am	@S6 English Oral Examination (Waiting Room 301; Exam Room 305, 405, 406)		
4.2.26 Wednesday	8:30am – 9:05am	#NCD (1: Listening) (Hall)		
	9:35am – 11:20am	NCD (2: Reading and Writing (Hall)		
5.2.26 Thursday	8:15am – 8:30am	Flag-raising ceremony		
	8:45am – 11:00am	MATH (1) (Hall)		
	11:30am – 12:45pm	MATH (2) (Hall)		
6.2.26 Friday	Different Time Slot	CHEM (1) 8:30am – 11:00am (Rm 405)	ECON (2) 8:30am – 11:00am (Rm 406)	PED (1) 8:30am – 10:30am (Rm 301)
	Different Time Slot	CHEM (2) 11:30am – 12:30pm (Rm 405)	ECON (1) 11:30am – 12:30pm (Rm 406)	PED (2) 11:00am – 12:30pm (Rm 301)

Date	Time	Subject & Venue					
9.2.26 Monday	Different Time Slot	<i>BAFS (2)</i> 8:30am – 11:00am (Rm 405)	<i>GEOG (1)</i> 8:30am – 11:00am (Rm 406)	<i>BIO (1)</i> 8:30am – 11:00am (Rm 301)	<i>PHY (1)</i> 8:30am – 11:00am (Rm 201)	<i>VAD</i> 8:30am – 12:30pm (Rm 109)	
	Different Time Slot	<i>BAFS (1)</i> 11:30am – 12:30pm (Rm 405)	<i>GEOG (2)</i> 11:30am – 12:45pm (Rm 406)	<i>BIO (2)</i> 11:30am – 12:30pm (Rm 301)	<i>PHY (2)</i> 11:30am – 12:30pm (Rm 305)		
10.2.26 Tuesday	8:15am – 8:30am	Flag-raising ceremony					
	8:45am – 10:15am	<i>THS X2 & X3 (1)</i> (Rm 405)					
	10:45am – 12:30pm	<i>THS X2 & X3 (2)</i> (Rm 405)					
11.2.26 Wednesday	8:30am – 10:30am	<i>ICT X2 & X3 (1)</i> (Rm 405)					
	11:00am – 12:30pm	<i>ICT X2 & X3 (2)</i> (Rm 405)					
12.2.26 Thursday	1:45pm – 3:45 pm	<i>S6 PED (practicum)</i> (playground)					

Remarks:

- #Listening Examination
- *Mixed class subjects in italics, students need to observe which group they belong to.*
- @Oral Examination:
Students having oral examination should remain at school after the last written exam session of the day and can only leave once they have finished the oral exam. Students may bring a packed lunch.